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Raadslid Mieke Van Pamel (CD&V) stelt volgende vragen: 
(audioverslag 00:27:42) Raadslid Van Pamel vraagt naar de stand van zaken 
van de tuttenboom. 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat er een plaats is voorzien, maar niet 
in het Eilandbos. 
De algemeen directeur vult aan dat deze boom aan het NEC komt. De diensten 
zullen de info 
hierover doorgeven. 
 
(audioverslag 00:28:54) Raadslid Van Pamel vraagt naar de veiligheid op het 
marktplein voor de kindjes, om te kijken of het een optie is om aan de kant van 
de apotheek tussen de paaltjes bloembakken te zetten, of meer paaltjes te 
zetten. 
Schepen Tim De Groote (NH) antwoordt dat er zal nagekeken worden wat de 
mogelijkheden zijn. De 
burgemeester vult aan dat dit aan de technische dienst zal worden nagevraagd. 
 
Raadslid Kristel Van den Rijse (CD&V) stelt volgende vragen 
(audioverslag 00:31:10) Raadslid Van den Rijse vraagt naar de stand van zaken 
van het verzakte huis in de Wittinck 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat dit zal worden doorgemaild gelet op 
de hele historiek en het juridisch kluwen. Op advies van de advocaat in dat dossier, 
gaat het college zich daar persoonlijk niet over uitlaten. Dat zit volledig in een 
juridische procedure maar alle info die publiek beschikbaar is voor raadsleden zal de 
dienst overmaken met de afspraak dat dit valt onder de geheimhoudingsplicht voor 
raadsleden gewoon om de belangen van de gemeente daarin niet te beschadigen. 
 
(audioverslag 00:31:18) Raadslid Van den Rijse vraagt naar de stand van zaken 
van de pastorie aan het gemeentehuis 
Burgemeester Tim De Knyf (NH) antwoordt dat een procedure is gevoerd voor 
bestemming horeca, maar er was slechts 1 kandidaat en dat is op niets uitgedraaid. 
Er zal een nieuwe procedure gevoerd worden, met een aangepast bestek. 
 


